
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 27.08.2024 Kl. 17.00 – 19.30 

Til stede: Patrick, Brian, Søs, Tommy, 

Heidi, Kristine, Rune 

Afbud: Tatiana, Christina 

Referent: Kristine 

0. Godkendelse af referat gøres sidst 

på mødet. 
Referatet fra sidst findes på skolens hjemmeside 
  

1. Nyt fra skolen Orientering 
  
Vi er nu kommet i gang med skoleåret. Der er flere nye tiltag, som vi 

løbende kommer til at evaluere på i løbet af skoleåret. 
 

F.eks. lektioner på 60 minutter lader til at være et godt tiltag, men vi 

kan først senere på året konkludere om det har den ønskede effekt. 
 

Bestyrelsen spurgte ind til de 10 minutter der er afsat til spisning. 

Det skal ses som minimum 10 min. I forhold til tilsyn af børn i 

pausen. Børn skal kunne nå at spise eller tages af timen inden. 

Intentionen er at sætte farten ned.   

 

 

Vi har påbegyndt forløb med kommunens læse- og matematik 

konsulenter, der i løbet af året skal styrke vores arbejde med at 

levendegøre de skolepolitiske mål og Nordbakkeskolens vision om 

at styrke fagligheden yderligere. 

 

Alle lærere har deltaget i Ringsted Læringsfestival, i uge 32. Det er et 

nyt fælleskommunalt tiltag, hvor alle skoler deltager. Det var en god 

og inspirerende dag. 
  
Vi er i gang med at opdatere på Skolens hjemmeside. Det er et 

arbejde, der sker i løbet af efteråret. 
  
 

De første forældremøder er afholdt. Grundet sygdom har det 

desværre været nødvendigt at flytte et enkelt møde. Der har 

ligeledes været afholdt møder med kontaktforældre. 
 

2. Nyt fra SFO og SFO2 Orientering 
  
I sommerferien var der en gruppe af børn med på Vilde Vulkaner. 

Det var igen en succes, selvom vejret ikke hele tiden var det bedste. 

Vi deltager igen til næste år. 



Klubrådet har holdt møde, og de har bedt om et møde med 

skolelederen. Det bliver godt få deres input til hvordan SFO’en bliver 

rigtig god. 
Vi har i år fastlagte P-møder for pædagogerne i SFO’en. Formålet er 

at udvikle og styrke arbejdet med at lave god SFO for børnene. 
  

3. Faste punkter på dagsordenen 

• Håndtering af konflikter og 

voldsomme episoder i 

børnegruppen 

• Personalesituationen 

• Elevsituationen 

• Vikardækning 

Orientering  
  
Konfliktniveauet har i starten af skoleåret været lavt. De konflikter vi 

tidligere oplevede på multibanen er ikke pt. en udfordring. 
  
Tilsynet i frikvarter er ændret med positiv effekt. 

Gårdvagter er inddelt i 3 zoner og en “flyver”, som hjælper hvor der 

er behov. 

 

Ny mellemform med 2 børn er startet rigtig godt op. Vi udvider 

mellemformen med yderligere et barn snart. 

 

Vi ligger fortsat lavt i sygefravær blandt personale. 
Det medfører at vores vikarforbrug også har været lavt den seneste 

periode. 
Skolebestyrelsen præsenteres for statistik over sygefravær blandt 

personale.  
  
Der er fortsat en lille tilgang af elever til skolen. 
  
Der bruges pt. midler på nogle børn, der har brug for at have en 

rolig indflyvning på dagen. 
  

4. Datoer i skolebestyrelsen Drøftelse og beslutning 
  
Drøftelse af skolebestyrelsens årshjul skoleåret 2024-2025. 
Herunder placering af skolebestyrelsesmøder og ønsker til indhold 

på møderne. 
Fremgangsmåde ifm. udarbejdelse af dagsordener til mødet drøftes 

og besluttes. 
 

Møder i 2024 
27/8 

26/9 

7/11 

28/11 

Møder i 2025 

30/1 

27/2 

27/3 



1/5 

22/5 

19/6 

 

Rune og Tommy aftaler efter hvert møde, hvornår de laver 

dagsorden mod næste bestyrelsesmøde. 

 

Send gerne punkter til Tommy eller Rune. 

 

5. Økonomi 2024 Orientering og drøftelse 
Ledelsen orienterer skolebestyrelsen om skolens økonomi, og 

hvordan der arbejdes med denne fremadrettet med afsæt i aktuel 

status. 
 

Der blev talt om sammensætning af den økonomiske tildeling, hvor 

elevtal er en vigtig faktor. 

 

Skolen vil gerne have et tættere samarbejde med børnehaverne og 

deltage i forældremøder.  

 

Punktet afstedkom en drøftelse omkring skolens rolle i 

lokalsamfundet og de muligheder, der ligger i samarbejdet mellem 

skole og lokalforeninger. 

 

6. Høringssvar Drøftelse og beslutning 
  
Skolebestyrelsen udarbejder høringssvar på ændringer til 

budgetforslag 2025. 
  

7. Eventuelt   
Muligheden for at afholde en arbejdsdag med forældredeltagelse 

med fokus på udearealerne. 

 

Til kommende møder:  

Revidering af årshjul for gennemgang og revidering af principper 

Kommunikationsstrategi 

Årshjul for gennemgang og revidering af principper 

August 
Kommunikation 
  
Den gode 
kommunikation 
mellem skole og 
hjem 
 
 

  

September 
Reklamer på 
skolens 
område 

Oktober 
Lejrture 
  

November 
Forældredeltagels
e i undervisningen 
  
Samarbejdet om 
trivslen 
  
  

December 
Undervisnings-
pligten ift. deltagelse 
i Musikskole eller 
foreninger 
  
Underretning af 
lærings-udbytte 

Januar 
Bevægelse i 
skoledagen 
  
Vikardækning 



Februar 
Undervis-
ningens 
organisering 
  
SFO´ens 
virksomhed 

Marts 
Hensyn til 
buskørsel 
  
Skema 

April 
Arbejdets 
fordeling 
mellem 
skolens 
medarbejdere 

Maj 
Mobilpolitik 
  
Alle børn cykler 
  

Juni 
Deltagelse i idræt 

 

 


